
Referat fra ekstraordinær generalforsamling  
 

Tirsdag den 3. maj 2022 kl. 19 hos Susanne Topp, Toftedalsvej 1 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
Anders Hjorth-Jørgensen valgt. Kunne konstatere, at generalforsamling var ondkaldt i 
overensstemmelse med vedtægterne, men at kun 8 matrikler var repræsenteret  
– heraf bestyrelsens 5 medlemmer.  
 

2. Bestyrelsens beretning v/ Susanne Topp, Toftedalsvej 1 
Intet lavet, intet ødelagt pga. Corona. 
Kede af den manglende opbakning. Vi har et godt fungerende kvarter, men vi er kede af, at 
få tilsyneladende deltager, når der indkaldes toil generalforsamling.  
Velkommen til de nye i kvarteret. 
Ny vejbelægning? Bakkedalsvej trænger hårdt. Vi har en pæn formue, og vi vil nu indhente 
tilbud på stykvis asfaltering. 
Fjordgårdesn matrikel er nu solgt, så den kommende bestyrelse må være opmærksom på, 
hvilken betydning en kommende udstykning får for os. Sti med lygtepæle parallelt med 
Nældedalsvej er ikke i vores interesse. Vi ønsker ikke lygtepæle. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab 2019, 2020 og 2021  
Pga. coronasituationen har det ikke været muligt at afholde generalforsamling siden 2019. 
Derfor er der tre årsregnskaber til godkendelse. Alle er revideret og underskrevet af 
revisor. Godkendes.  
Er vedhæftet her som bilag. 
 

4. Indkomne forslag.  
Bestyrelsen foreslår, at § 7. Generalforsamling ændres til 
”Den ordinære generalforsamling afholdes i marts måned.” 
samt at dette tilføjes § 6: 
”Bestyrelsen konstituerer sig ved første møde efter generalsamlingen”.  
Bestyrelsen foreslår desuden, at § 4. Økonomi, kontingent og restance ændres således: 
”Kontingent forfalder til betaling 5. januar og skal indbetales til vejlaugets konto efter 
udsendelse af opkrævning.”  
Alle ændringsforslag vedtaget. 
 

5. Fastlæggelse af kontingent.  
Bestyrelsen foreslår at fastholde beløbet på 2000 kr pr. år. Godlendt- 
 

6. Valg til bestyrelse. Susanne Topp ønskede ikke genvalg. 
Nyvalg: Pernille Kallehave Larsen, Fjorddalsvej 5  

             Genvalg til Anne Louise Alsted og Anders Hjorth-Jørgensen 
 

7. Eventuelt 
Er det muligt at få fjernet belysniing ved Myrekær Huse langs Kystvejen. 
Bestyrelsen undersøger, hvilke planer der ligger for bebyggelse mm. nu,  
hvor Fjordgården er solgt 

 
 

 
Underskrift dirigent Anders Hjoth-Jørgensen                               Referat: 2022-05-03 AHJ 



 
 
 
 

 
 



 

 

 

 

 

 
 

 

 



 

 


